

ONCONSULT S.à r.l.

Société à responsabilité limitée
89D Parc d'activités Capellen, L-8308 Capellen, Grand-Duché de Luxembourg
RCS Luxembourg under process of registration
(the “General Partner”)
acting as the general partner of

ONCOVEST SCA SICAR

Société en Commandite par actions - Société d'Investissement en Capital à Risque
89D Parc d'activités Capellen, L-8308 Capellen, Grand-Duché de Luxembourg
RCS Luxembourg under process of registration (the “SICAR”)

SUSTAINABILITY-RELATED DISCLOSURES

The management of ONCOVEST S.C.A. (the “SICAR”), namely ONCONSULT S.à r.l. (the “General Partner”), is conscious of the concept of sustainability, as contained in European regulations and as in particular defined in the SFDR¹. Mindful of the nature of the SICAR’s investment policy, as described in its PRIIPS KID document and its private placement memorandum, the General Partner considers that sustainability risks (within the meaning of the SFDR²: (i) are not factually relevant for the SICAR’s existing and future investments, (ii) their integration into the investment decisions of the General Partner is not mandated by the SICAR’s investment policy, and (iii) are not likely to affect any returns from the SICAR’s investments. Consequently, the General Partner has decided not to integrate such risks into its investment decision-making process.

[Free translation into French follows]

Le management de ONCOVEST S.C.A. (la “SICAR”), à savoir ONCONSULT S.à r.l. (le “Gérant Commandité”), est conscient du concept de durabilité, tel qu’il est contenu dans la réglementation européenne et tel qu’il est notamment défini dans le SFDR². En considération de la nature de la politique d’investissement et du portefeuille de la SICAR, tels que décrits dans son document PRIIPS KID et son mémorandum de placement privé, le Gérant Commandité considère que les risques liés au développement durable (au sens de SFDR): (i) ne sont pas factuellement pertinents pour les investissements actuels et futurs de la SICAR, (ii) leur intégration dans les décisions d’investissement du Gérant Commandité n’est pas mandatée par la politique d’investissement de la SICAR, et (iii) ne sont pas susceptibles d’affecter le rendement des investissements de la SICAR. Par conséquent, le Gérant Commandité a décidé de ne pas intégrer ces risques dans son processus de décision d’investissement

¹ Regulation (EU) 2019/2088 of the European Parliament and of the Council of 27 November 2019 on sustainability-related disclosures in the financial services sector, as may be amended from time to time

² Règlement (UE) 2019/2088 du Parlement européen et du Conseil du 27 novembre 2019 concernant les informations relatives à la durabilité dans le secteur des services financiers, tel qu’il peut être modifié de temps à autre.